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Szanowny Pani Prezydencie 
 Zgłosili się do mnie przedstawiciele Organizacji Międzyzakładowej NSZZ Solidarność w MOPS 
Legnica oburzeni faktem, iż w wyniku niezłożenia przez dyrekcję DPS Legnica wniosku o grant do 
Dolnośląskiego Ośrodka Polityki Społecznej w ramach projektu pt. Wsparcie Dolnośląskich DPS”, zostali 
pozbawieni dodatkowego wynagrodzenia za wytężona pracę w czasie pandemii COVID-19.  
 Co prawda pismem z dnia 27.04.2021 r. dyrekcja DPS w Legnicy udzieliła wyjaśnień w powyższym 
temacie, tłumacząc swoją decyzję o niezłożeniu wniosku o grant nierozliczeniem poprzedniej dotacji. 
Jednak w świetle tego, iż 19  dolnośląskich DPS-ów skorzystało z dodatkowych środków dla pracowników, 
tłumaczenie to wydaje się niewystarczające. W związku z powyższym wnoszę  o zweryfikowanie, czy 
podjęte zostały wszystkie niezbędne kroki, które pozwoliłyby sięgnąć po w/w grant. Sprawa jest tym 
bardziej istotna, że wynagrodzenia w DPS nie należ do konkurencyjnych na rynku i każdy dodatek pozyskany 
z zewnątrz istotnie wpływa na kondycję finansową pracowników DPS. 
W załączeniu przesyłam kopie korespondencji między stronami. 
 

 
 

Z poważaniem, 
 

 

 

 


